



PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE 6 MAJ 2024

Närvarande: Kjell Abrahamsson, Britt-Marie Forsberg, Anders Israelsson, Jan Olsson, Mats Öberg.

Adjungerad: Berith Jonsson

1. Mötets öppnande

Mats förklarade mötet öppnat.

2. Val av justerare

Till justerare valdes Britt-Marie.

3. Dagordning

Dagordningen godkändes.

4. Föregående mötesprotokoll

Inget att erinra.

Beslut om att framtida protokoll skickas ut via e-post efter justering.

5. Ekonomi

Den ekonomiska ställningen är god, drygt 170.000:- finns på olika konton.

5.000:- har beviljats i stöd från Nora kommun, har ej landat på konto ännu.

Klubben har av Skatteverket beviljats att slippa deklarerat, gäller fem år framåt.

6. Tävling/tävlingsprogram

Ska varannan tävling vara handicap? Beslut om detta tas på första styrelsemötet till hösten.

Vi ska ju spela bridge hela sommaren med undantag av 29:e juli (festival då).

Anmälan om Sommarbridge ska anmälas till Bridgeförbundet senast 15:e maj. (Kea)

Förslag om att lotta ut priser bland de som spelat minst 8 ggr under Sommarbridgen.

Hur mycket av anmälningsavgiften på 40:- ska gå till priser? Och hur många ska få pris?

Janne tar fram ett förslag hur fördelningen ska ske.

Beslut om att omedelbart slopa prisutdelning både till Scratch- och handicapvinnare.

7. Utbildning

Karin borde vara med på några styrelsemöten framöver.

8. Städdagar

Inga i närtid, till hösten får det bli.

9. Bricklägningsmaskin

Det finns en fellogg där de som lägger brickor ska notera om det strular (vilket det gör ibland trots en ny maskin).

Den gamla maskinen ska en intressent från Västsverige komma och titta på i sommar. Om tycke uppstår kommer den att avyttras för 10.000:-.

Brickläggare framöver är:

Vecka 19: Kea/Agneta Sträng Abrahamsson

Vecka 20: Birgitta Karlsson/Anders

Vecka 21: Berith/Anne-Marie Thell

Och sedan rullar brickläggandet på med dessa tre konstellationer.

10. Övriga frågor

Det har kommit en inbjudan till Nationaldagsfirande i Bryggeriområdet. Det gäller alla föreningar i Nora kommun. Det finns möjlighet att presentera klubben t.ex. med informationsblad. Inget beslut taget om deltagande.

Förslag om att eventuellt sätta in en trapphiss till källaren. Britt-Marie kollar lite med fastighetsägaren samt med Nora kommun om det går att få bidrag till en sådan satsning.

Rutersystemet kommer att avvecklas meddelade Berith. Ett nytt web-baserat system kommer framöver, oklart när.

Vi ska ha en jubileumsfest (75 år) till hösten. Festkommittén tar fram förslag.

8 stolar finns att hämta hos Röda Korset, Skolgatan 11 C.

Britt-Marie har återigen varit i kontakt med Lunds (hyresvärden) angående dålig lukt, en ny toa + kod till kodlåset vid ytterdörren. Under utredning fick jag som svar . Kodlåset ej aktivt än men de hör av sig när så sker.

11. Nästa möte

Den 2:a september kl. 16.30.

12. Mötets avslutande

Mats förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Protokolljusterare

Ordförande

Kjell Abrahamsson

Britt-Marie Forsberg

Mats Öberg